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IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa IV (četvrte) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi, održane 26.12.2017.godine 

sa početkom u 8,30 časova u prostorijama Skupštine opštine Herceg Novi 
 

Sjednicom predsjedava Miloš Bigović, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji je 
otvorio sjednicu i podsjetio prisutne da je saziv za današnju sjednicu zajedno sa materijalima 
upućen 16.12.2017.godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama i strankama, 
predsjedniku Opštine, potpredsjednicima Opštine, Glavnom administratoru, obrađivačima, 
nevladinom sektoru i predstavnicima sredstava javnog informisanja. 
Na osnovu člana 147 i 148 Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, u radu Skupštine, kroz 
institut „slobodne stolice“ učestvuju predstavnici  nevladinog sektora i to Ljiljana Krstić, NVO 
„Zrak sunca“ po tački 15 predloženog dnevnog reda i Ilija Budeč, NVO „Udruženje turističkih 
agencija-Herceg Novi“ po tačkama 17 i 19 predloženog dnevnog reda.  
 
Tok sjednice fonografski se snima, a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio  TV Herceg Novi 
O zapisniku sa sjednice stara se  Vesna Zorić iz Službe Skupštine.  
Nakon izvršene prozivke na osnovu člana 64 stav 1 i 2 Poslovnika Skupštine opštine Herceg 
Novi, predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje 31 
odbornik, te da su ispunjeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 
Odbornici Savo Marić i Maja Bakrač su najavili odsustvo a odbornik Mladen Ivanović 
kašnjenje. 
Predsjedavajući je konstatovao da nema komentara na dobijene odgovore na odbornička 
pitanja, te stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa III redovne sjednice održane 
11.10.2017.godine i konstatovao da je Izvod usvojen uz 21 glas „za“.  
Predsjednik Skupštine je obavjestio prisutne da je predsjednik Opštine dostavio zahtjev broj: 
02-6-654/17 za proširenje dnevnog reda tačkom: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na 
Program rada i Finansijski plan Turističke organizacije Herceg Novi za 2018.godinu i zahtjev 
broj: 02-6-654-1/17 za proširenje predloženog dnevnog reda tačkom: Predlog Odluke o 
zaduženju Opštine Herceg Novi. 
Predsjedavajući je konstatovao da je jednoglasno, uz 29 glasova „za“ uvršten u dnevni red 
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Turističke organizacije 
Herceg Novi za 2018.godinu. 
Predsjedavajući je konstatovao da je jednoglasno, uz 29 glasova „za“ uvršten u dnevni red 
Predlog Odluke o zaduženju Opštine Herceg Novi. 
Predsjednik je stavljajući na izjašnjavanje dnevni red u cjelini, konstatovao da je jednoglasno, 
uz 30 glasova „za“ usvojen sledeći 
 

D N E V N I   R E D  
1. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu Opštine Herceg Novi za 

2017.godinu. 
2. Predlog Odluke o Budžetu Opštine Herceg Novi za 2018.godinu. 
3. Predlog Odluke o zaduženju Opštine Herceg Novi 
4. Predlog Odluke o mjesnim zajednicama. 
5. Predlog Odluke o određivanju lokacije za privremeno skladištenje neopasnog 

građevinskog i zelenog otpada na teritoriji Opštine Herceg Novi. 
6. Predlog Odluke o sporazumnom raskidu ugovora o zakupu hotela i restorana u okviru 

Sportskog centra Igalo. 
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7. Predlog Odluke o pribavljanju imovine. 
8. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o postavljanju, građenju i uklanjanju 

privremenih objekata. 
9. Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg 

interesa-radio bazne stanice mobilne telefonije HN 28 Topla, opština Herceg Novi. 
10. Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg 

interesa-radio bazne stanice mobilne telefonije „HN 09 Baošići“, opština Herceg Novi. 
11. Predlog Odluke o uslovima i načinu ostvarivanja prava na varijabilni dio zarade. 
12. Predlog Odluke o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen obilježja – biste 

protojereju Savu Nakićenoviću. 
13. Predlog Odluke o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen obilježja – biste 

admiralu Marku Vojnoviću. 
14. Predlog Odluke o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen obilježja – biste 

kapetanu Špiru Daniloviću. 
15. Predlog Odluke o izmjenama  Odluke o organizaciji i načinu obavljanja auto-taksi 

prevoza na teritoriji Opštine Herceg Novi. 
16. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na izmjene i dopune Statuta Javne ustanove 

„Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi. 
17. Predlog Programa rada Skupštine opštine Herceg Novi za 2018.godinu. 
18. Informacija o lokaciji za izgradnju Autobuske stanice. 
19. Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju 

lokalnog objekta od opšteg interesa – stambenog objekta za rješavanje stambenih 
potreba zaposlenih u državnim organima, odnosno organima lokalne samouprave, na 
urbanističkoj parceli oznake „A1“, Opština Herceg Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski 
propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016), Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog 
objekta od opšteg interesa – stambenog objekta za rješavanje stambenih potreba 
zaposlenih u državnim organima, odnosno organima lokalne samouprave, na 
urbanističkoj parceli oznake „A2“, Opština Herceg Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski 
propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016), Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog 
objekta od opšteg interesa – stambenog objekta za rješavanje stambenih potreba 
zaposlenih u državnim organima, odnosno organima lokalne samouprave, na 
urbanističkoj parceli oznake „A3“, Opština Herceg Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski 
propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016) i Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog 
objekta od opšteg interesa – stambenog objekta za rješavanje stambenih potreba 
zaposlenih u državnim organima, odnosno organima lokalne samouprave, na 
urbanističkoj parceli oznake „A4“, Opština Herceg Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski 
propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016) 

20. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Turističke 
organizacije Herceg Novi za 2018.godinu 

21. Informacija o realizaciji turističke sezone 2017.godine sa Anketom turista za 
2017.godinu. 

22. Izvještaj o radu  sa Finansijskim izvještajem  „Vodacom“ DOO  za 2016.godinu. 
23. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine Herceg Novi 

broj:01-1-2557/17 od 17.10.2017.godine. 
24. Izbor i imenovanja: 

- Predlog Rješenja o izboru članova Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne samouprave. 
- Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Javne ustanove „Dnevni 

centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi. 
- Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove „Gradska 

biblioteka i čitaonica“  Herceg Novi. 
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25. Odbornička pitanja i odgovori. 
I 
 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu Opštine Herceg Novi za 2017.godinu, 
stavi u skupštinsku proceduru. 
Nakon uvodnog izlaganja koje je podnijela v.d. sekretara Sekretarijata za finansije Irena 
Vučković, za riječ se javio odbornik Andrija Radman koji je između ostalog istakao da je 
prethodna administracija u kojoj je i on učestvovao, realno planirala Budžet ali da današnja 
vlast nema kapacitet da i pored postojanja odgovarajućih preduslova, realizuje planirano. 
U raspravi su učestovali  odbornici Mladen Kadić i  Boris Seferović koji je podsjetio da se 
Budžet u prethodnih nekoliko godina realizuje u približno sličnom stepenu, nakon čega je 
predsjednik Opštine Stevan Katić podnio završno izlaganje. 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 19 glasova “za”, 1 glas “protiv” i 10 
glasova “uzdržan” donijela 

O d l u k u 
o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu Opštine Herceg Novi za 2017.godinu 

 
II 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o Budžetu Opštine Herceg Novi za 2018.godinu, stavi u skupštinsku proceduru. 
Irena Vučković, v.d. sekretara Sekretarijata za finansije, podnijela je uvodno izlaganje i dala 
tehničku ispravku stavke 431 - Izdaci za unapređenje rada Skupštine, tako da šifra 431800-2 
glasi: „Izdaci za unapređenje rada Skupštine i Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne samouprave“. 
Odbornik Dragan Janković postavio je pitanje koliko je realno očekivanje povećanja javnih 
primanja po osnovu poreza na nepokretnost u iznosu od milion eura, turističke takse i 
komunalne naknade. Pored ostalog ističe da je planiranih 50.000,00 eura nedovoljno za razvoj 
poljoprivrede. 
Odbornik Mladen Kadić je naglasio da je nedostatak planske dokumentacije ključni problem u 
obezbjeđivanju budžetskih sredstava. Smatra da su sredstva za izradu planske dokumentacije, 
izradu katastra zelenih površina i sanaciju klizišta planirana u  nedovoljnom iznosu. 
Odbornik Andrija Radman dao je amandman da se u kontu 441380-3, u Kapitalnom Budžetu, 
umjesto „Izdaci za učešće u izgradnji Autobuske stanice“, unese: „Izdaci za komunalno 
opremanje lokacije za osnovu školu u Igalu“. U ime Kluba odbornika DPS-a zahtjeva 
pojedinačno izjašnjavanje po predloženom amandmanu. 
Odbornik Borivoje Vuković predložio je amandman u Kapitalnom Budžetu, ekonomska šifra 
441380-3, smanjenje izdataka za učešće u izgradnji Autobuske stanice za 400.000,00 eura na 
340.000,00 eura, ekonomska šifra 441280-19, smanjenje izdataka za ulaganja u hidrotehničku 
strukturu i izdaci za sekundarnu kanalizacionu mrežu sa 500.000,00 eura na 450.000,00 eura. 
Takođe predlaže amandman da se u Kapitalni Budžet uvrsti stavka: Izdaci za sanaciju sportske 
dvorane u Igalu u iznosu od 110.000,00 eura. 
Nakon pojašnjenja koja je dala v.d. sekretara Irena Vučković i završne riječi predsjednika 
Opštine Stevana Katića, uslijedilo je proceduralno reagovanje odbornika Andrije Radmana i 
Mladena Kadića. 
Predsjednik Skupštine je amandman odbornika Andrije Radmana stavio na izjašnjavanje i 
konstatovao da su se odbornici pojedinačno prozivkom izjasnili kako slijedi: 
Miloš Bigović „protiv“, Nenad Sekulić „protiv“, Milan Bošković „protiv“, Tamara Vujović 
„protiv“, Miladin Vidaković „protiv“, Nikola Samardžić „protiv“, Vladana Kundačina „protiv“, 
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Petar G.Porobić „protiv“, Mirko Džuović „protiv“, Simonida Kordić „protiv“, Boris Seferović 
„protiv“, Živko Krunić „protiv“, Stefan Vukićević „protiv“, Jovan Subotić „protiv“, Dragana 
Stanišić „protiv“, Saša Kulinović „protiv“, Dragan Šimrak „protiv“, Aleksandar Škobalj 
„protiv“, Tatjana Fanfani „uzdržan“, Mario Kilibarda „za“, Slobodan Radović „za“, Borivoj 
Vuković „za“, Dragan Janković „za“, Nevena Keković „za“, Mladen Kadić „za“, Slavko Vavić 
„za“, Nada Karadžić „za“, Andrija Radman „za“, Suzana Tomanović „za“, Ranko Konjević 
„za“, te da uz 11 glasova „za“, 19 glasova „protiv“ i 1 glas „uzdržan“ amandman nije usvojen. 
Nakon izjašnjavanja odbornika po amandmanu odbornika Borivoja Vukovića, predsjednik 
Skupštine je konstatovao da je 13 odbornika glasalo „za“, 16 „protiv“ i 2 „uzdržani“ te da isti 
nije usvojen. 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 19 glasova „za“, 11 glasova „protiv“ i 
1 glas „uzdržan“ donijela 

O d l u k u 
o Budžetu Opštine Herceg Novi za 2018.godinu 

 
III 

Uvodno izlaganje povodom Predloga Odluke o zaduženju Opštine Herceg Novi, podnijela 
je Irena Vučković, v.d. sekretara Sekretarijata za finansije, nakon čega je predsjedavajući 
konstatovao da je Skupština, bez rasprave, jednoglasno, uz 25 glasova „za“ donijela 
 

O d l u k u 
o zaduženju Opštine Herceg Novi 

 
IV 

Odbor za statut i propise uz 4 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o mjesnim zajednicama, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za društvene djelatnosti Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno  predlaže Skupštine 
opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o mjesnim zajednicama, stavi u skupštinsku proceduru. 
Nakon uvodnog izlaganja Vesne Samardžić, v.d. sekretara Sekretarijata za društvene djelatnosti 
i sport. 
Odbornik Dragan Janković smatra da se sa donošenjem ove odluke trebalo sačekati jer je u toku 
procedura usvajanja novog Zakona o lokalnoj samoupravi a zatim i Statuta Opštine Herceg 
Novi, te da nadzorni odbori koje predviđa predložena odluka nisu potrebni i neće ispuniti svoju 
svrhu. 
Nakon pojašnjenja koje je dala v.d. sekretara, predsjednik Skupštine je konstatovao da je 
Skupština uz 16 glasova „za“, 1 glas „protiv“ i 12 glasova „uzdržani“ donijela 
 

O d l u k u 
o mjesnim zajednicama 

 
V 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o određivanju lokacije za privremeno skladištenje neopasnog građevinskog i 
zelenog otpada na teritoriji Opštine Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za komunalno-stambenu djelatnost Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže 
Skupštini da Predlog Odluke o određivanju lokacije za privremeno skladištenje neopasnog 
građevinskog i zelenog otpada na teritoriji Opštine Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
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Odbornik Mladen Kadić smatra da se zeleni i građevinski otpad ne mogu odlagati na jednom 
mjestu te da naziv predložene odluke nije u skladu sa Zakonom. 
Nakon pojašnjenja koje je dao v.d. sekretara Sekretarijata za komunalne djelatnosti, ekologiju 
i energetsku efikasnost Aleksandar Kovačević, predsjednik Skupštine je  konstatovao da je 
Skupština uz 17 glasova „za“ i 11 glasova „uzdržan“ donijela  
 

O d l u k u 
o određivanju lokacije za privremeno skladištenje neopasnog građevinskog i zelenog otpada 

na teritoriji Opštine Herceg Novi 
 

Konstatuje se da je prisutan odbornik Mladen Ivanović, te da je prisutno 32 odbornika. 
 

VI 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o sporazumnom raskidu ugovora o zakupu hotela i restorana u okviru Sportskog 
centra Igalo, stavi u skupštinsku proceduru. 
Uvodno izlaganje podnijela je Jelena Poledica, v.d. direktora Direkcije za imovinu i zastupanje. 
Odbornik Borivoje Vuković smatra da se predloženom odlukom ide na ruku zakupcu te da bi 
se trebao angažovati nezavisni procjenitelj. 
Predsjednik Skupštine je, nakon pojašnjenja koja je dala v.d. direktora Jelena Poledica, 
konstatovao da je Skupština uz 19 glasova „za i 11 glasova „protiv“ donijela 
 

O d l u k u 
 o sporazumnom raskidu ugovora o zakupu hotela i restorana u okviru Sportskog centra Igalo 

 
VII 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o pribavljanju imovine, stavi u skupštinsku proceduru. 
Nakon uvodnog izlaganja koje je podnijela je Jelena Poledica, v.d. direktora Direkcije za 
imovinu i zastupanje, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština bez rasprave, jednoglasno, 
uz 28 glasova „za“, donijela 
 

O d l u k u 
o pribavljanju imovine 

 
VIII 

Odbor za statut i propise uz 4 glasa „za“ i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini da Predlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o postavljanju, građenju i uklanjanju 
privremenih objekata, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za planiranje i uređenje prostora Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže 
Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
postavljanju, građenju i uklanjanju privremenih objekata stavi u skupštinsku proceduru. 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština uz 18 glasova „za“ i 10 glasova „uzdržan“ 
donijela 
 

O d l u k u 
Odluku o postavljanju, građenju i uklanjanju privremenih objekata 
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IX  
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa-radio 
bazne stanice mobilne telefonije HN 28 Topla, opština Herceg Novi, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbor za planiranje i uređenje prostora Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže 
Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje 
lokalnog objekta od opšteg interesa-radio bazne stanice mobilne telefonije HN 28 Topla, 
opština Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština, bez rasprave, jednoglasno, uz 27 glasova 
„za“ donijela 

O d l u k u 
o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa-radio bazne stanice 

mobilne telefonije HN 28 Topla, opština Herceg Novi 
 

X 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa-radio 
bazne stanice mobilne telefonije „HN 09 Baošići“, opština Herceg Novi, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbor za planiranje i uređenje prostora Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže 
Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje 
lokalnog objekta od opšteg interesa-radio bazne stanice mobilne telefonije „HN 09 Baošići“, 
opština Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština, bez rasprave, jednoglasno, uz 28 glasova 
„za“ donijela 

O d l u k u 
o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa-radio bazne stanice 

mobilne telefonije „HN 09 Baošići“, opština Herceg Novi 
 

XI 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o uslovima i načinu ostvarivanja prava na varijabilni dio zarade, stavi u 
skupštinsku proceduru uz izdvojeno mišljenje člana Odbora Dragana Jankovića da se član 4 
Predloga Odluke briše.  
Uvodno izlaganje povodom Predloga Odluke podnio je Nenad Đorđević, v.d. Glavnog 
administratora. 
Odbornik Dragan Janković podržava donošenje odluke ali smatra da član 4 onemogućava 
kvalitetnu primjenu Odluke pa predlaže da se taj član briše. 
Nakon pojašnjenja koja je dao Nenad Đorđević, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština 
jednoglasno, uz 26 glasova „za“ donijela 
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O d l u k u 
o uslovima i načinu ostvarivanja prava na varijabilni dio zarade 

 
Rasprava po tačkama 12, 13 i 14 objedinjena je, dok će se odbrnici izjašnjavati posebno po 
svakoj tački. 

 
XII, XIII i XIV 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen obilježja – biste protojereju 
Savu Nakićenoviću,  stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen obilježja – biste admiralu 
Marku Vojnoviću, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen obilježja – biste kapetanu 
Špiru Daniloviću, stavi u skupštinsku proceduru.Odbor za društvene djelatnosti jednoglasno 
predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o podizanju spomen obilježja 
postavljanjem spomen obilježja – biste protojereju Savu Nakićenoviću, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbor za društvene djelatnosti Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno  predlaže Skupštini 
opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen 
obilježja – biste admiralu Marku Vojnoviću,  stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za društvene djelatnosti Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno  predlaže Skupštini 
opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen 
obilježja – biste kapetanu Špiru Daniloviću, stavi u skupštinsku proceduru. 
Nakon uvodnog izlaganja koje je podnijela v.d. sekretara Sekretarijata za kulturu Ana 
Zambelić-Pištalo, uslijedila je rasprava u kojoj su učestovali odbornica Nada Karadžić koja je 
u ime Kluba odbornika DPS-a podržala Predloge  i odbornica Nevena Keković koja je uputila 
inicijativu da se Zulfikaru Zuku Džumhuru podigne spomen obilježje u Herceg Novom. 
Predsjednik Skupštine podržao je ovu inicijativu, te je nakon izjašnjavanja odbornika 
konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 30 glasova „za“ donijela 
 

O d l u k u 
o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen obilježja – biste protojereju Savu 

Nakićenoviću 
 

Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština jednoglasno, uz 30 glasova „za“ donijela 
 

O d l u k u 
o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen obilježja – biste admiralu Marku 

Vojnoviću 
 

Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština jednoglasno, uz 30 glasova „za“ donijela 
 

O d l u k u 
o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen obilježja – biste kapetanu Špiru 

Daniloviću 
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XV 
Odbor za statut i propise uz 4 glasa „za“ i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o izmjenama  Odluke o organizaciji i načinu obavljanja auto-
taksi prevoza na teritoriji Opštine Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za komunalno-stambenu djelatnost Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže 
Skupštini da  Predlog Odluke o izmjenama  Odluke o organizaciji i načinu obavljanja auto-taksi 
prevoza na teritoriji Opštine Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbornik Slobodan Radović reagovao je proceduralno sa zahtjevom da se odredi pauza kako 
bi se odbornici odredili po zahtjevu samostalnih taksi prevoznika sa teritorije opštine Herceg 
Novi za povlačenje Predloga odluke o izmjenama  Odluke o organizaciji i načinu obavljanja 
auto-taksi prevoza na teritoriji Opštine Herceg Novi, koji im je naknadno dostavljen. 
 
Predsjednik Skupštine dao je pauzu, pa je sjednica prekinuta u 12,10 časova i nastavljena u 
12,30 časova. 
U nastavku sjednice predsjedavajući je ukazao na tehničku grešku u Predlogu gdje je u članu 1 
naveden član 10 stav 3 a treba da stoji: član 10 stav 2 alineja 3. 
Odbornik Dragan Janković je istakao da je u obrazloženju Predloga Odluke navedeno da je 
razlog za donošenje Odluke iskazano interesovanje taksi prevoznika. Međutim, poslijednje 
obraćanje samostalnih taksi prevoznika je tome u suprotonosti, pa predlaže da se odloži 
donošenje ove odluke te da se pripremi nova odluka koja će biti sačinjena na osnovu validnih 
analiza i koja će uvažavati interese samostalnih taksi prevoznika sa teritorije opštine Herceg. 
Odbornik Mladen Ivanović smatra da su u obrazloženju Odluke navedeni netačani razlozi 
njenog donošenja pa predlaže da se Odluka povuče sa dnevnog reda odnosno da se ne glasa za 
njeno usvajanje. 
Pojašnjenja je dao v.d. sekretara Aleksandar Kovačević, nakon čega je odbornik Mladen 
Ivanović postavio pitanje na osnovu čega će se odlučivati o izdavanju novih licenci kada nema 
utvrđenih parametara i kriterijuma. 
Odbornik Miladin Vidaković je naglasio da je zahtjev samostalnih taksi prevoznika koji je 
dostavljen odbornicima na današnjoj sjednici kontradiktoran zahtjevu koji su prethodno uputili. 
Smatra da se predloženom odlukom omogućava postojanje zdrave konkurencije tako da Klub 
odbornika Demokrata podržava ponuđeni Predlog Odluke. 
Predsjedavajući je nakon pojašnjenja koja je dao v.d. sekretara Aleksandar Kovačević Predlog 
stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 16 glasova „za“, 1 glas „protiv“ i 13 
glasova „uzdržan“ donijela 
 

O d l u k u 
o izmjenama  Odluke o organizaciji i načinu obavljanja auto-taksi prevoza na teritoriji 

Opštine Herceg Novi 
 

XVI 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o davanju saglasnosti na izmjene i dopune Statuta Javne ustanove „Dnevni centar 
za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za društvene djelatnosti Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno  predlaže Skupštini 
opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na izmjene i dopune Statuta 
Javne ustanove „Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi, 
stavi u skupštinsku proceduru. 
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Nakon izlaganja predstavnika NVO sektora Ljiljane Krstić i predsjednika Opštine Stevana 
Katića, predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština, bez rasprave, jednoglasno, uz 24 
glasa „za“ donijela 

O d l u k u 
o davanju saglasnosti na izmjene i dopune Statuta Javne ustanove „Dnevni centar za djecu sa 

smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi 
 

XVII 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Programa rada Skupštine opštine Herceg Novi za 2018.godinu, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština, bez rasprave, uz 17 glasova „za“, i 5 
glasova „uzdržan“ donijela 
 

Program 
rada Skupštine opštine Herceg Novi za 2018.godinu 

 
XVIII 

Odbor za komunalno-stambenu djelatnost Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže 
Skupštini da Informaciju o lokaciji za izgradnju Autobuske stanice, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbornik Mladen Kadić je mišljenja da Informacija obiluje paušalnim konstatacijama te da je 
pristup izradi informacije krajnje neozbiljan. Smatra da je predložena lokacija za izgradnju 
Autobuske stanice neadekvatna i u suprotnosti sa ciljevima razvoja zdravstvenog turizma. 
Odbornik Slobodan Radović smatra da lokacija za izgradnju Autobuske stanice nije 
odgovarajuća jer će direktno uticati na djelatnost Institua koji je nosilac razvoja zdravstvenog 
turizma u Herceg Novom. Izborom ove lokacije zvanično se odustaje od izgradnje škole u Igalu 
i izgradnje stanova za radnike sudstva, zdravstva i prosvjete, što je u suprotnosti sa činjenicom 
da je Vlada već ušla u proceduru izgradnje škole u Igalu.  
Nakon izlaganja predstavnika NVO sektora Ilije Budeča i pojašnjenja koja je dao Boro Lučić, 
direktor Agencije za izgradnju i razvoj Herceg Novog, za riječ se javila odbornica Tamara 
Vujović koja je predložila  sledeći zaključak: Opština Herceg Novi će pristupiti izgradnji 
Autobuske stanice na lokaciji „Šišet-Bare“ u skladu sa planskom dokumentacijom. 
Predsjednik Skupštine je nakon izjašnjavanja odbornika po predloženom zaključku konstatovao 
da je Skupština, uz 17 glasova „za“, 4 glasa „protiv“ i 6 glasova „uzdržan“ donijela 
 

Z a k lj u č a k 
Opština Herceg Novi će pristupiti izgradnji Autobuske stanice na lokaciji „Šištet-

Bare“ u skladu sa planskom dokumentacijom. 
 

Predsjednik Skupštine je zaključujući raspravu konstatovao da je Skupština primila k znanju 
Informaciju o lokaciji za izgradnju Autobuske stanice. 

 
XIX 

Odbor za statut i propise uz 4 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini da Predlog Odluke 
o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od 
opšteg interesa – stambenog objekta za rješavanje stambenih potreba zaposlenih u 
državnim organima, odnosno organima lokalne samouprave, na urbanističkoj parceli 
oznake „A1“, Opština Herceg Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski propisi“ br. 51/16 od 
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28.12.2016), Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg 
interesa – stambenog objekta za rješavanje stambenih potreba zaposlenih u državnim 
organima, odnosno organima lokalne samouprave, na urbanističkoj parceli oznake „A2“, 
Opština Herceg Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016), 
Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – 
stambenog objekta za rješavanje stambenih potreba zaposlenih u državnim organima, 
odnosno organima lokalne samouprave, na urbanističkoj parceli oznake „A3“, Opština 
Herceg Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016) i Odluke o 
utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – stambenog 
objekta za rješavanje stambenih potreba zaposlenih u državnim organima, odnosno 
organima lokalne samouprave, na urbanističkoj parceli oznake „A4“, Opština Herceg 
Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016), stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbor za planiranje i uređenje prostora Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno 
predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke 
o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – stambenog 
objekta za rješavanje stambenih potreba zaposlenih u državnim organima, odnosno 
organima lokalne samouprave, na urbanističkoj parceli oznake „A1“, Opština Herceg 
Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016), Odluke o 
utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – stambenog 
objekta za rješavanje stambenih potreba zaposlenih u državnim organima, odnosno 
organima lokalne samouprave, na urbanističkoj parceli oznake „A2“, Opština Herceg 
Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016), Odluke o 
utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – stambenog 
objekta za rješavanje stambenih potreba zaposlenih u državnim organima, odnosno 
organima lokalne samouprave, na urbanističkoj parceli oznake „A3“, Opština Herceg 
Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016) i Odluke o 
utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – stambenog 
objekta za rješavanje stambenih potreba zaposlenih u državnim organima, odnosno 
organima lokalne samouprave, na urbanističkoj parceli oznake „A4“, Opština Herceg 
Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016) stavi u skupštinsku 
proceduru. 
U raspravi su učestvovali odbornici Mladen Kadić i Nada Karadžić a pojašnjenja su dali Marina 
Sekulić, v.d. sekretara Sekretarijata za prostorno planiranje i izgradnju i predsjednik Opštine 
Stevan Katić.  
Predsjednik Skupštine konstatovao da je Skupština uz 17 glasova „za“, 6 glasova „protiv“ i 1 
glas „uzdržan“ donijela 

O d l u k u 
o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg 
interesa – stambenog objekta za rješavanje stambenih potreba zaposlenih u državnim organima, 
odnosno organima lokalne samouprave, na urbanističkoj parceli oznake „A1“, Opština Herceg 
Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016), Odluke o utvrđivanju 
lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – stambenog objekta za rješavanje 
stambenih potreba zaposlenih u državnim organima, odnosno organima lokalne samouprave, 
na urbanističkoj parceli oznake „A2“, Opština Herceg Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski 
propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016), Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta 
od opšteg interesa – stambenog objekta za rješavanje stambenih potreba zaposlenih u državnim 
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organima, odnosno organima lokalne samouprave, na urbanističkoj parceli oznake „A3“, 
Opština Herceg Novi („Sl. list Crne Gore – opštinski propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016) i Odluke 
o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – stambenog objekta za 
rješavanje stambenih potreba zaposlenih u državnim organima, odnosno organima lokalne 
samouprave, na urbanističkoj parceli oznake „A4“, Opština Herceg Novi („Sl. list Crne Gore – 
opštinski propisi“ br. 51/16 od 28.12.2016) 

XX 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“, 1 glas „protiv“ i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini 
opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i 
Finansijski plan Turističke organizacije Herceg Novi za 2018.godinu, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbor za turizam i privredni razvoj uz 3 glasa „za“ i 2 glasa „uzdržan“ predlaže Skupštini 
opštine da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Turističke 
organizacije Herceg Novi za 2018.godinu, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbornica Nevena Keković je dala osvrt na pojedine stavke Finansijskog plana pa smatra da je 
trebalo jasnije prikazati troškove. Mišljenja je da bi se trebalo prestati fokusirati na politiku 
niskih cijena i jasno utvrditi ciljano tržište. 
Odbornik Mladen Ivanović postavio je pitanje zašto odbornicima nije ponuđen rebalans 
Finansijskog plana Turističke organizacje,  da li su utvrđene nezakonitosti u radu prethodnika 
i koliko je trenutno zaposlenih u ovoj organizaciji. Pita direktora TO da li smatra da će politika, 
koja ga je postavila na mjesto direktora, omogućiti realizaciju Programa rada i Finansijskog 
plana Turističke organizacije.  
Pojašnjena su dali potpredsjednik Opštine Miloš Konjević i v.d.direktora Turističke 
organizacije Herceg Novi Pavle Obradović. 
Odbornica Nevena Keković zatražila je pojašnjenje zašto je kupljeno vozilo koje je ustupljeno 
Komunalnoj policiji a odbornik Borivoj Vuković je postavio pitanje šta je sa predizbornim 
obećanje o depolitizaciji i profesionalizaciji rada organa lokalne uprave.  
Odbornik Miladin Vidaković podržao je usvajanje Programa rada i Finansijskog plana 
Turističke organizacije. Naglašava potrebu potpunog popisa smještajnih kapaciteta u Opštini 
Herceg Novi i poboljšanje kontrola naplate boravišne takse. U tom smislu apeluje da se formira 
poseban tim sa zadatkom povećanja procenta naplate boravišne takse. 
Odbornik Jovan Subotić smatra da rad Tursitičke organizacije zavrijeđuje pohvale te da je 
osjetan napredak u razvoju marketinga primjenom visoke tehnologije. 
Nakon pojašnjenja koja je dao potpredsjednik opštine Miloš Konjević i završne riječi 
v.d.direktora Pavla Obradovića, predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština uz 17 
glasova „za“ i 10 glasova „protiv“ donijela 
 

O d l u k u 
o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Turističke organizacije Herceg Novi 

za 2018.godinu 
 

XXI 
 
Odbor za turizam i privredni razvoj uz 3 glasa „za“ i 2 glasa „uzdržan“ predlaže Skupštini 
opštine Herceg Novi da Informaciju o realizaciji Turističke sezone 2017.godine sa Anketom 
turista za 2017.godinu stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbornica Nevena Keković smatra da Anketa turista, koja predstavlja parametar za izradu 
Programa rada Turističke organizacije, nije sprovedena niti formulisana prema važećim 
standardima i da se to mora promjeniti. 



12 
 

Odbornik Boris Seferović ukazao je na prosječnu ocjenu za Zeleniku koja je osjetno niža nego 
u ostalim mjesnim zajednicama, pa smatra da se moraju preduzeti mjere kako bi se obogatila 
turistička ponuda Zelenike. 
Odbornik Aleksandar Škobalj se ispred Služba zaštite i spašavanja zahvalio Turističkoj 
organizaciji Herceg Novi, nakon čega je predsjednik Skupštine konstatovao da je Skupština 
primila k znanju Informaciju o realizaciji Turističke sezone 2017.godine sa Anketom turista za 
2017.godinu. 

XXII 
 

Odbor za komunalno-stambenu djelatnost Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže 
Skupštini da Izvještaj o radu  sa Finansijskim izvještajem  „Vodacom“ DOO  za 
2016.godinu,  stavi u skupštinsku proceduru. 
Nakon uvodnog izlaganja koje je podnijela finansijski analitičar i projekt menadžer Andrea 
Lalović, odbornik Mladen Kadić je postavio pitanje zašto „Vodacom“, koji je konsultant i 
stručna podrška, nije zajedno sa nadzorom preduzeo mjere da bi se spriječilo kašnjenje od oko 
dvije i po godine. Pita šta je uzrok kašnjenju, koliko će to dodatno finansijski opteretiti Opštinu 
i koliko će projekat u konačnom ishodu koštati. Smatra da ne treba usvojiti Izvještaj te da bi se 
trebali uključiti istražni organi kako bi se utvrdila odgovornost svih subjekata. 
Predsjednik Skupštine Miloš Bigović pridružio se ovom stavu, kao i odbornik Stefan Vukićević 
koji je istakao da Novska lista neće podržati Izvještaj o radu  sa Finansijskim izvještajem  
„Vodacom“ DOO  za 2016.godinu. 
Odbornica Dragana Stanišić predložila je sledeći zaključak: Cijeneći da je nejasan način na koju 
su investitor, „Društvo za izgradnju vodovodne i kanalizacione infrastrukture u Opštini Herceg 
Novi“ i administracija Opštine Herceg Novi, pokrenuli postupak raskida ugovora sa izvođačem 
radova na izgradnji kanalizacionog kolektora sa firmom „Cetlikcioglu“, a posebno cijeneći da 
je raskid ugovora i stupio na snagu 14.maja 2015.godine, tražimo da odgovarajući organi 
ispitaju i utvrde odgovornosti za sledeće: Da li je Opština Herceg Novi iskoristila sva prava za 
zaštitu svojih interesa u cilju naplate bankarske garancije po ovom ugovoru i zašto nije došlo 
do naplate iste; Na osnovu kojih zakonski i ugovornih klauzula je nastavljen ugovor sa istim 
izvođačem, ako je raskid ugovora već stupio na snagu; Da li su sporazumom o nastavku radova 
bili u potpunosti zaštićeni interesi građana Herceg Novog i budžetskih sredstava posebno u 
pogledu preciznog obvezivanja izvođača na rokove izvršenja poslova i preduslova za nastavak 
radova. 
Određena pojašnjenja dala je v.d. direktora DOO „Vodacom“ Nada Krivokapić. 
Predsjednik Skupštine zatražio je konkretan odgovor na pitanje kada će sistem biti u funkciji, a 
odbornik Mladen Kadić je naglasio stav da projekat treba bit predmet razmatranja istražnih 
organa. 
Potpredsjednica Opštine Herceg Novi Danijela Đurović obavjestila je prisutne o toku i dinamici 
izvođenja radova na kanalizacionom kolektoru i očekivanom završetku projekta. 
Predsjednik Skupštine stavio je na izjašnjavanje predlog zaključka koji je dala odbornica 
Dragana Stanišić i konstatovao da je Skupština uz 18 glasova „za“ i 8 glasova „uzdržan“ 
donijela sledeći 

Z a k lj u č a k 
 

Cijeneći da je nejasan način na koju su investitor, „Društvo za izgradnju vodovodne i 
kanalizacione infrastrukture u Opštini Herceg Novi“ i administracija Opštine Herceg Novi, 
pokrenuli postupak raskida ugovora sa izvođačem radova na izgradnji kanalizacionog kolektora 
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sa firmom „Cetlikcioglu“, a posebno cijeneći da je raskid ugovora i stupio na snagu 14.maja 
2015.godine, tražimo da odgovarajući organi ispitaju i utvrde odgovornosti za sledeće: 

1. Da li je Opština Herceg Novi iskoristila sva prava za zaštitu svojih interesa u cilju 
naplate bankarske garancije po ovom ugovoru i zašto nije došlo do naplate iste. 

2. Na osnovu kojih zakonski i ugovornih klauzula je nastavljen ugovor sa istim izvođačem, 
ako je raskid ugovora već stupio na snagu. 

3. Da li su sporazumom o nastavku radova bili u potpunosti zaštićeni interesi građana 
Herceg Novog i budžetskih sredstava posebno u pogledu preciznog obvezivanja 
izvođača na rokove izvršenja poslova i preduslova za nastavak radova. 

 
Predsjednik Skupštine je konstatovao  da  Skupština,  uz 0 (nula) glasova „za“, 4 glasa „protiv“ 
i 22 glasa „uzdržan“, nije usvojila Izvještaj o radu  sa Finansijskim izvještajem  „Vodacom“ 
DOO  za 2016.godinu,  te da je usvojila  
 

Z a k lj u č a k 
Ne prihvata se Izvještaj o radu sa Finansijskim izvještajem “Vodacom” DOO za 2016.godinu. 
 

XXIII 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine Herceg Novi broj:01-1-
2557/17 od 17.10.2017.godine, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za izbor i imenovanje Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže Skupštini da 
Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine Herceg Novi broj:01-
1-2557/17 od 17.10.2017.godine, stavi u skupštinsku proceduru. 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 18 glasova „za“ i 7 glasova „protiv“ 
donijela  

R j e š e nj e 
 o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine Herceg Novi broj:01-1-2557/17 od 

17.10.2017.godine 
 

XXIV 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Rješenja o izboru članova Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne samouprave, stavi u 
skupštinsku proceduru. 
Odbor za izbor i imenovanje Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže Skupštini da  
Predlog Rješenja o izboru članova Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne samouprave, stavi u 
skupštinsku proceduru. 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 17 glasova „za“ i 8 glasova „uzdržan“ 
donijela 

R j e š e nj e 
 o izboru članova Savjeta za razvoj i zaštitu lokalne samouprave 

 
 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Javne ustanove „Dnevni centar za djecu 
sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
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Odbor za izbor i imenovanje Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže Skupštini da 
Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Javne ustanove „Dnevni centar 
za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 19 glasova „za“ i 6 glasova „uzdržan“ 
donijela 

R j e š e nj e 
o imenovanju članova Upravnog odbora Javne ustanove „Dnevni centar za djecu sa 

smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi 
 
 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove „Gradska biblioteka i 
čitaonica“  Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za izbor i imenovanje Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže Skupštini da 
Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove „Gradska biblioteka 
i čitaonica“  Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 17 glasova „za“ i 8 glasova „uzdržan“ 
donijela 

R j e š e nj e 
o razrješenju i imenovanju člana Savjeta Javne ustanove „Gradska biblioteka i čitaonica“  

Herceg Novi 
 

XXV 
Na IV redovnoj sjednici Skupštine Opštine Herceg Novi postavljeno je sledeće odborničko 
pitanje: 
 
ODBORNICA NADA KARADŽIĆ 
„Da li sadašnja lokalna vlast u Herceg Novom ima tačan broj evidentiranih penzionera, 
službenika koji rade u lokalnoj samoupravi i službenika koji rade u državnim organima koji 
nemaju riješeno stambeno pitanje?“ 
 
Predsjednik Skupštine zahvalio se prisutnima na saradnji i konstatovao da je sjednica završila 
sa radom u 16,15 časova. 
 
Broj: ______ 
Herceg Novi, ___ 2017.godine 
 
 
 
v.d. SEKRETAR-a       PREDSJEDNIK 
Milovan Benderać, s.r.                                                                      Miloš Bigović, s.r.  
 
 
 
 


